

Edward Chow

CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

Mon, 9/28

Parent Ed & Wellness Event with KARA 7:00 PM

Tue, 9/29

Principal's Chat 9:15 AM

Wed, 9/30

Counseling Nights for Parents

11th Grade Parents 6:15 PM [Zoom Link](#)

12th Grade Parents 7:30 PM **NEW TIME** [Zoom Link](#)

GUNN NEWS & EVENTS

T2 Steven Li 1 hour

****NEW** Caring Presence- Supporting Our Children in Their Grief -- Parent Ed and Wellness Zoom Event**

Mon, Sep 28, 7:00 PM

Join Zoom Meeting <https://pausd.zoom.us/j/97802273696>

Meeting ID: 978 0227 3696

One tap mobile +16699006833,,97802273696# US (San Jose)

While Gunn teachers, staff and students have been working to make remote learning a success, students are also mourning the school experience they expected to have. In this educational talk, Jaymie Byron of KARA will help parents look at grief in the social context, understand how to recognize symptoms of grief, and develop a compassionate presence to sit with our student's grief and tools to support them. [More information here.](#)

****NEW** 关爱线上会议-帮助那些忧虑的孩子--家长教育和健康Zoom活动**

9月28日，星期一，下午7:00。

加入Zoom会议：<https://pausd.zoom.us/j/97802273696>

会议ID：978 0227 3696

手机会议：+16699006833,97802273696# US (San Jose)

当Gunn的老师，员工和学生都在努力地让远程学习成功时，学生们也会因为缺少学校生活而变得有些焦虑。在本次教育会谈上，来自KARA的Jaymie Byron将会帮助家长着眼于社会环境，了解如何识别焦虑的症状，同时站在学生的角度理解焦虑，帮助并支持这些学生[More information here.](#)（<--更多信息）

T3 Mingjie Duan 1 hour

****NEW** [Read the 9/22 issue of Gunn Together Times](#) AND Join Principal Wendy Stratton for a Chat!**

Tue, Sep 29, 9:15 - 10:15 AM

Please join the PTSA for a Principal's Chat with Wendy Stratton on Tues Sept 29 from 9:15-10:15 AM on Zoom. Find out about what's happening at Gunn, and get your questions answered. We hope to see you there! The zoom link will be sent out through UptoUs shortly before the meeting.

**** NEW ****阅读9/22期的[《Gunn Together Times》](#)，并与校长Wendy Stratton聊天！

9月29日，星期二，9：15-10:15 AM

请加入PTSA，与9月29日星期二上午9：15-10：15的Zoom上的Wendy Stratton进行校长聊天。了解Gunn的最新情况，并回答您的问题。我们希望看到您在那里！会议召开前不久，将通过UptoUs发送缩放链接。

****NEW** Parent Volunteers Needed to Help Distribute Art Spectrum Supplies**

Wed, Sep 30, Thu, Oct. 1 & Fri, Oct. 2: 2:00 to 4:00 PM, from Staff Lounge

Teachers of all Art Spectrum classes need help three (3) days this week distributing supplies to students. If you can help any of these three days please respond to Volunteer Coordinator nhesterman@pausd.org as soon as possible. Please also review the [COVID-19 Safety Measures for volunteers](#) prior to your volunteer time.

**** NEW ****需要家长志愿者帮助分发Art Spectrum用品

9月30日, 星期三, 10月1日, 星期四, 10月2日, 星期五2 : 2 : 00至4:00 PM, 员工休息室

本周所有Art Spectrum课程的老师都需要三(3)天的帮助, 以便向学生分发物资。如果您可以在这三天中的任何一天提供帮助, 请尽快回复志愿者协调员

nhesterman@pausd.org. 还请在您参加志愿者活动之前, 阅读[针对志愿者的COVID-19安全措施。](#)



T4 Christina 1 hour

****NEW** Measure O Lawn Signs Available for Gunn Parents**

[Order Your Lawn Sign Here](#)

[Help Distribute Lawn Signs Here](#)

Measure O must pass in November to prevent potentially devastating cuts to teachers, staff, and programs at Gunn and throughout PAUSD. You can help by putting a **Yes of O!** lawn sign in your yard; [order one here](#). The measure needs 66.7% approval to pass. Since the majority of Palo Alto residents do not have school-age children, we need to heighten the community's awareness of this critical measure.

Gunn PTSA and PTAC support **Yes On O!** Measure O is a renewal of the current Palo Alto parcel tax that expires in 2021, that provides \$16 million a year in locally-controlled funding. If **Measure O** fails, PAUSD will lose that funding. Palo Alto has a 20 year history of supporting local voter-approved parcel taxes that keep our schools strong. Contact the Gunn High School parent contacts with questions: **Sonya Bradski and Audrey Gold**. Thanks for your support! Learn more at: supportpaloaltoschools.org

****新消息** Measure O 草坪標誌適用於 Gunn 家長**

[點擊此處訂購草坪標誌](#)

[點擊此處幫助分發草坪標誌](#)

Measure O 必須在11月通過，以防止對 Gunn 以及整個 PAUSD 的教師，員工和計劃造成破壞性的削減。您可以通過擺放一個“**Yes of O!**”的草坪標誌在您院子裡來幫忙；[點擊此處訂購](#)。該措施需要66.7%的批准才能通過。由於帕洛阿圖的大多數居民沒有學齡兒童，因此我們需要提高社區對這一關鍵措施的認識。

Gunn PTSA 和 PTAC 支持 **Yes On O!** Measure O 是對目前的帕洛阿圖包裹稅的續簽，該稅將於2021年到期，每年可提供1600萬美元的本地控制資金。如果 **Measure O** 失敗，則 PAUSD 將損失這筆資金。帕洛阿圖（Palo Alto）支持當地選民批准的包裹稅已有20年的歷史，這使我們的學校保持競爭力。如有疑問，請聯繫 Gunn高中的家長聯繫人：**Sonya Bradski 和 Audrey Gold**。謝謝您的支持！欲了解更多信息：supportpaloaltoschools.org

T5 Cindy 1 hour

****NEW** Volunteer for Gunn PTSA**

Gunn PTSA is hard at work planning events and activities. More than ever, we are partnering with Gunn staff and students to enhance our Gunn community and bring us together either virtually, or safely in-person. We need your help as we create flexible teams to plan or support each effort! Whether you volunteer via Zoom or email or in-person, a few minutes or a few hours, we have a role for you.

[Any on-campus volunteering will adhere to school health & safety protocols.](#)

Please [sign up here](#) to join one of our teams, as we "GunnTogether" to make our community stronger.

- **Career Speaker Series Committee** (assisting Gunn CCE staff and PTSA's Parent Lead in recruiting speakers and logistics)
- **Staff Hospitality Team** (leading and planning staff appreciation events with PTSA VP and volunteer coordinator and Gunn Administrators as needed)
- **Student Activities Program Support** (planning and supporting activities for students with SEC as needed)
- **Health & Wellness** (working with the Gunn wellness staff in educating and planning health & wellness events for the Gunn community)
- **PAUSD+ Support** (supporting Gunn administration in implementation of this new Gunn program as needed)
- **Virtual Parent Socials and Mixers** (organizing virtual parent social meetups on zoom)
- **Parent Ed Team** (assisting the PTSA Chair in planning and supporting Parent Education efforts)
- **Zoom/Online Team** (supporting and advising speakers and hosts)
- **PTSA Ad in The Oracle** (creating content with the PTSA President for the school newspaper)
- [Measure O Parcel Tax](#) (assisting the PTSA team in phone banking and promotion)
- **Miscellaneous School Support Tasks** (on demand as needed)

If you have new ideas or questions, please contact

vpcommunications@gunnpta.org.

*** * NEW * * 为Gunn PTSA做志愿者**

为了增强我们的Gunn社区交流以及让我们虚拟或安全的面对面在一起，我们比以往更多地跟Gunn员工和学生合作。在创建灵活的团队来计划或支持每项工作时，我们需要您的帮助。无论您是通过Zoom或者email还是亲自志愿参加，几分钟或几个小时，我们都有任务给您。[任何校园内志愿者都将遵守学校的健康与安全规程。](#)请[在这里注册以加入我们的团队之一](#)，让我们“GunnTogether”使我们的社区更加强大。

- **职业演讲者系列委员会**（帮助Gunn CCE工作人员和PTSA的家长领导者招募演讲者安排物流）
- **员工接待团队**（根据需要与PTSA VP和志愿者协调员以及Gunn管理员一起领导和计划员工赞赏活动）
- **学生活动规划支持**（跟SEC规划和支持学生们的活动）
- **健康与保健**（帮助Gunn负责保健的工作人员为Gunn社区教育和规划健康与保健活动）
- **PAUSD+支持**（帮助Gunn行政人员实行新的项目）
- **线上家长社交活动**（组织Zoom上的家长社交聚会）
- **家长教育团队**（协助PTSA主席规划和支持家长教育工作）
- **Zoom/在线团队**（为演讲者和主持人提供支持和建议）
- **Oracle里面的PTSA广告**（跟PTSA主席给学校报纸创建内容）
- **Measure O包裹税**（协助PTSA小组的电话银行和宣传）
- **其它的学校支持任务**（按需供给）

如果您有新想法或疑问，亲联系vpcommunications@gunnpta.org.



T6 - Vivien Chen 1 hour

UPDATED Supporting Our Community, Together

Donations at all levels help pay for important staff positions throughout the district. Did you know that over 250 teaching and staff positions are fully or partially funded by PiE? Your support matters. [Donate, pledge, or learn more about PiE today.](#)

What we do in High Schools: For the 2020-21 school year, generous donations to PiE provided Gunn with \$1,028,164 to pay for additional staffing that impacts every student at Gunn.

更新 一起支持我们的社区

所有的捐款都用来帮助支付学区的重要员工职位。你知道有多于250位教职员工的职位是完全或部分由PiE提供资金的吗? 你的支持非常重要。 [捐款, 应诺, 或今天就了解更多PiE的详情。](#)

[我们在高中做了什么](#) : 在2020-2021学年里, 给PiE慷慨的捐款为Gunn提供了\$1,028,164 用于支付那些影响了每一位Gunn学生的额外人员配备。

UPDATED Support for Gunn Families

If you are experiencing financial hardship as a result of COVID-19, please let your Gunn student's counselor know. The Gunn PTSA has approved a grant to support students through the counseling office. If you are struggling to pay for college application fees or other college-related costs, please contact Leighton Lang at llang@pausd.org. This is a challenging time for some Gunn families, but together we can make it through!

更新 支持Gunn的家庭

如果你因为COVID-19而正在经历财政困难, 请告诉你的Gunn的学生顾问。Gunn PTSA已经批准了一个透过顾问办公室发放的支持学生的拨款。如果你有困难支付大学申请费用或其它与大学有关费用, 请联系Leighton Lang llang@pausd.org。对于一些Gunn的家庭来说, 这是一个具有挑战性的时刻, 但是在一起我们就可以挺过来!

T7 Kelly

****NEW** Recording of Junior Parent Meeting with Linda Kirsch**

Many thanks to Gunn College and Career Counselor Linda Kirsch for speaking with junior parents about the college application process, factors affecting your

child's decision about where to apply, testing, and the impact of COVID-19. The recording is available here: https://youtu.be/_5AW5Zf_3uo

*****NEW***与Linda Kirsch的十一年级家长会议录像**

感谢Gunn大学与职业中心的顾问Linda Kirsch为十一年级家长讲解大学申请的步骤，影响您的孩子申请哪些学校的因素，考试，和新冠病毒的影响。可以点击这个链接观看录像：https://youtu.be/_5AW5Zf_3uo

Audio Recording of 9th Grade Parent Meeting with Lisa Hall

Many thanks to Lisa Hall, Gunn Student Activities Director, for sharing her time with the 9th Grade Parents -- and to Elizabeth Lam for moderating, and the 80+ 9th grade parents who attended. The audio recording is available here:

9thGradePNMeeting-LisaHall.m4a

与Lisa Hall的九年级家长会议录音

非常感谢Gunn学生活动中心的负责人Lisa Hall抽出时间与家长见面。同时也很感谢Elizabeth Lam的主持和八十多名九年级家长的参与。可以点击这个链接播放录音：

9thGradePNMeeting-LisaHall.m4a

T8

UPDATED 2020-21 Gunn Titan Staff Grants

Application deadline EXTENDED: Friday, October 2

Staff Grants are available up to \$2,000 (larger amounts may be considered).

Applications are reviewed by the PTSA Budget Committee. Technology must also be approved by Gunn Tech. Information and application form here:

<https://gunn.paloaltopta.org/teacher-grants/>

PAUSD & PTAC

T9 Hannah Qiu 1 hour

****NEW** Superintendent's Messages**

Read Superintendent's Friday 9/25 message [here](#).

Watch the replay of Monday 9/21 [Backstage with the Superintendent](#)

PAUSD Board of Education [Meetings Archives](#)

****新消息** 学区总监的通告**

请从[这里](#)阅读学区总监9/25星期五的通告。

请观看9/21星期一学区总监讲话的录像回放 [Backstage with the Superintendent](#)

PAUSD教育委员会[会议档案](#)

****NEW** Distance Learning Survey from Superintendent's Update 9/25/2020**

The second round of the check-in survey is available for parents and secondary students. The questions are the same as the first round released on August 28.

The questions and topics will likely vary in future surveys to drill deeper into specific areas for targeted feedback. The survey can be accessed [here](#).

****新消息** 学区总监关于远程教育调查的最新消息9/25/2020**

第二轮调查的问题清单已经可以提供给家长、初中和高中生。这些问题与8月28号发布的第一轮相同。为了更深入了解对特定范围问题的反馈，未来的调查内容可能会有所不同。请从[这里](#)进入调查。

T10 Bill 1hr

**** NEW** [Special Board Meeting Plan for Reopening School 2020-21](#)**

Tue, Sep 29, 2020 - Open Session: 6:00 - 9:30 PM

Via Video Conference/Internet: <https://pausd.zoom.us/j/96119564675>

Via Telephone: Dial 669-900-6833, enter Webinar ID: 961 1956 4675

Guests: Santa Clara County Public Health Department, Assistant Health Officer and Communicable Disease Controller, Monika Roy, will walk us through the science behind their guidance and explain some of their implementation recommendations. Alison M. Kerr is the Chief Administrative Officer, Clinical Operations, and Vice President, Orthopedics and Neurosciences Service Lines at Stanford Health Care. She will discuss a potential partnership between PAUSD and Stanford to test staff members for COVID twice per month at District sites. It is recommended the Board take the following actions related to the reopening of schools:

***新*[2020-21年返校计划的学校董事会会议](#)**

星期二, 9月29日-公开会议 : 晚上6点到9点半

通过互联网/视频会议 : <https://pausd.zoom.us/j/96119564675>

通过电话 : 拨打电话号码 669-900-6833, 输入网络研讨会ID : 961 1956 4675

客人包括 : Santa Clara 公共卫生部门, 助理卫生管理人和传染疾控制人, Monika Roy, 将让我们了解他们指导背后的科学, 并解释他们的一些实施建议。Alison M. Kerr 是斯坦福医疗保健部门的首席行政官, 临床运营和副总裁, 骨科和神经科的服务项目。她将讨论PAUSD和斯坦福之间潜在的伙伴关系, 每月在社区检查地点对职员进行两次COVID 检测。董事会因该未来返校开始采取以下行动。

T11

1. Authorize allowable student contact and on-site participation for activities consistent with Santa Clara County Public Health Department (SCCPHD) guidelines, regardless of a full in-person return to instruction.

2. Authorize staff to implement a hybrid/modified, staggered in-person return at the elementary level, subject to minor revisions, beginning with the youngest learners, on October 12, 2020.
3. Authorize elementary family choice between hybrid/modified return and full-year distance learning programs.
4. Maintain a distance learning instructional delivery model at the secondary levels (middle and high school), to be assessed for in-person return on January 7, 2021.

[Meeting Materials](#).



T12

UPDATED Candidate Forums

[Watch the 9/24 Forum HERE](#)

Thu, Oct 8, 6:30 - 8:30 PM

School Board Forum Co-hosted with the League of Women Voters. Register for the League-sponsored candidate forum on our [Candidate Forum web page](#) or [School Board Forum](#) link.

NEW! Elementary School Board Candidate Forum

Wed, Oct 14, 6:30 - 8:30 PM

Questions contact: council@paloaltopta.org. Link will come in subsequent eNews issues.

Sat, Oct 17, 3:00 - 5:00 PM - School Board Candidate Forum on Educational Equity & Access: the Achievement Gap and Special Education The event is jointly sponsored by PTA Council (PTAC), Palo Alto Community Advisory Committee for Special Education (CAC), the Latino Parent Network (LPN), and Parent Advocates for Student Success (PASS). For questions, contact paloaltocac@gmail.com or council@paloaltopta.org